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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 24.9.2014  
 

 

MUDr. Selecký: 

V rámci rozpočtu na tento rok bola schválená kapitola rozpočtu na rekonštrukciu Domu 

smútku. Mňa by zaujímalo v akom štádiu je súťaž, ktorá bola vypísaná na realizáciu 

rekonštrukcie Domu smútku, či tento rok peniaze, ktoré boli plánované budú nejaké čerpané 

a v akom je to celkovom štádiu. 

 

Ing. Kolesár: 

Pri Dome smútku je situácia taká, že prebehlo verejné obstarávanie, v súčasnosti sa ukončujú 

formality okolo verejného obstarávania a je reálny predpoklad žeby začiatkom októbra víťaz 

verejného obstarávania prebral stavenisko a začal stavať. Zatiaľ je pripravené foajé športovej 

haly, tá bývalá reštaurácia športovej haly alebo v týchto dňoch sa pripravuje na to, aby tam 

mohli prebiehať od začiatku októbra obrady. Mimochodom, ten priestor je väčší než je 

priestor súčasného Domu smútku, takže nebude to stiesnenejší priestor. Iný priestor nám 

neostáva je najbližšie, takže tento priestor už pripravujeme. Práce budú prerušené niekoľko 

dní pred sviatkom všetkých svätých a pred pamiatkou zosnulých, aby nekolidoval pohyb 

obyvateľov pri úprave hrobov pred týmto sviatkom so stavebnými prácami a potom znova 

budú obnovené po pamiatke zosnulých. Takže začiatkom októbra sa plánuje odovzdanie 

staveniska a reálny začiatok prác.  

 

MUDr. Selecký: 

Tým pádom keď je pripravené to foajé športovej haly, budú aj smútočné obrady komplet už 

pripravené akým spôsobom bude prebiehať ten smútočný obrad, prevoz truhly na cintorín atď.  

 

Ing. Kolesár: 

Áno, toto je v rámci organizačného zabezpečenia už. To foajé športovej haly je technická 

záležitosť, ale potom už sú dohodnuté samozrejme trasy prepravy pozostatkov, prívoz, odvoz 

a všetky veci, ktoré súvisia so smútočným obradom. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 24.9.2014 
 


